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Referat fra VTFs årsforum 2021 
 
VTFs årsforum 2021 
25. januar 2021, kl. 13.00–14.30, Teams 
27 Deltakere 
 
Saker på Årsforumet: 
1. Valg av møteleder og referent:  

Einar Jones-Kobro, Møteleder 
Anne Marit H Ruud, Referent 
 

2. Godkjenning av innkalling og saksliste 
Godkjent. Ingen kommentarer 
 

3. Gjennomgang av styringsgruppas årsmelding for 2020 
Gjennomgått og godkjent med et par justeringer: 

• Damsikkerhet I – ikke krav i DSF. Men Rådet for godkjenning av VTA krever dette kurset for VTA. 

• Det er gjennomført 2 Damsikkerhet III kurs høsten 2020. 
 

4. Handlingsplan anno 2019 
Gjennomgått. En kommentar: 
Rolv: Få med et punkt om rekruttering til styremedlemmer til VTF styret 

 
5.  Regnskap 2020 og budsjett 2021 

Gjennomgått. Regnskap godkjent. 
Rolv: Regnskapet bør inkludere balanse, slik at man lettere ser beløpet som er overført fra tidligere.  

 Medlemskontingent skal bidra til at det blir mer attraktivt å være styremedlem i VTF. Styret må 
sørge for å bruke pengene, de har stått tilnærmet urørt siden man begynte å kreve inn 
medlemskontingent. 

Knut: Er det diskutert om dette er en form for "smøring"? 
Rolv: Dette er til faglig utvikling og ikke for personlig vinning 

 
6. Valg av representanter til VTF styringsgruppe 

Nytt styre ble valgt i tråd med valgkomiteens, Vidar Bolle og Torstein Tjelde, innstilling: 
 
Leder:  Øyvind Steffenach, Troms Kraft Produksjon AS 
 
Region ØST  Oddmund Brevik, Hafslund E-CO 
Varamedlem  Fridjar Molle, Hafslund E-CO 

 
Region SØR  Bjørn Bergheim, Statkraft Energi AS 
Varamedlem  Lorenzo Lona, VTA Service AS 
 
Region VEST  Ragnhild Hoel, Tafjord kraftproduksjon 
Varamedlem  Reidar Birkeland, Statkraft Energi AS 
 
Region MIDT  Ingebrigt Bævre, Statkraft Energi AS 
Varamedlem  Ikke funnet erstatter pr dd 



 

 

 
Region NORD  Øyvind Steffenach, Troms Kraft Produksjon AS 
Varamedlem  Monica Jerijærvi , Pasvik Kraft AS 
 
Valgkomité: 
- Vidar Bolle trekker seg.  Elin Hønsi, Glitre Energi meldte seg i møtet. 
- Torstein Tjelde, Hafslund E-CO 
 

7. Innkomne saker 
Ingen saker ble meldt inn i forkant av møtet. 

 
8. Eventuelt 
Elin: Det er et ønske om at NVEs Infoskriv med presiseringer samles på en bedre måte slik at disse presiseringene 
til DSF blir søkbare. Dette vil bli tatt opp i dialogen mellom VTF Styret og NVE. 
 
 


